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Premierul Victor Ponta a declarat, vineri, că nu este de acord cu oficializarea căsătoriilor
între persoanele de acelaşi sex, pentru că societatea nu este pregătită, dar este pentru
înlăturarea disciminării acestora.  

Întrebat la Adevărul Live dacă este de acord cu oficializarea căsătoriilor între homosexuali,
Ponta a răspuns: "Nu, cred că societatea nu este pregătită încă de aşa ceva, dar am fost de
acord cu înlăturarea discriminării legată de orice fel de acest gen de apartenenţă".

  

Ponta a adăugat că acest subiect ar declanşa nişte discuţii demagogice şi nu ar fi acceptat în
acest moment.

  

"Cred că acest subiect nu ar fi acceptat în acest moment şi va declanşa nişte discuţii
demagogic populiste", a spus Ponta.
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